

SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

OTTAWA, 22/8/02. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY RENDERED JUDGMENT IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

OTTAWA, 22/8/02. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A RENDU JUGEMENT AUJOURD'HUI DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL SUIVANTES.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

COMMENTS/COMMENTAIRES: comments@scc-csc.gc.ca

Note for subscribers:

In response to your requests that we provide information about the disposition of leave applications in a more readable and user-friendly fashion we have made changes to the format of these new releases. From now on, the news releases will list the decisions under the headings Granted or Dismissed. For those requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at <http://www.scc-csc.gc.ca>. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l'intention des abonnés :

Pour répondre à vos souhaits, nous avons modifié la présentation des communiqués afin que les informations sur le sort des demandes d'autorisation soient accessibles sous une forme plus claire et plus conviviale. Dorénavant, les demandes figureront, selon le cas, sous les titres « Accordées » ou « Rejetées ». Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d'autorisation seront affichés dans un délai de 24 heures à l'adresse suivante : <http://www.scc-csc.gc.ca>. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Renseignements sur les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

DISMISSED / REJETÉES

Allan Harriott - v. - Her Majesty the Queen (Ont.) (Criminal)(29118)

The Attorney General of Canada - v. - Karlheinz Schreiber, The Federal Republic of Germany (Ont.) (Civil)(29077)

Guillaume Kibale c. OC Transpo (Ont.) (28882)

Richard Guérard c. Hôpital Louis-H. Lafontaine (Qué.) (28868)

Profac Facilities Management v. FM One Alliance Corporation (FC) (29010)

Robert Lavigne v. Attorney General of Québec (Qué.) (28836)

M.V. c. Diane Gagnon, Director of Child Protection (Qué.) (29101)

Livia Tarquini c. Ville de Montreal (Qué.) (28707)
